
  

Skolebestyrelsesmøde  

 

 1 

Dato: 31. oktober  
Tidspunkt: 18.30 
Mødeleder: Ditte 
 

 Afbud: Annet, Marianne, Morten 

Faste medlemmer 
Ditte Damkier (formand) 
Jonas Daugaard Kyndesen(næstfor-
mand)  
Anette Frank (skoleleder)        
Thomas Maltha Grønborg(sekretær) 
Annet Rosendal Holdesen Vind                       
Katja Hansen 
 

 Faste medlemmer 
Bo Biller Kristensen  
Morten Higham              
Thomas Høj Mortensen  
Jesper Wulff (medarbejderrep.)                       
Marianne Haugaard Christensen (medarbejderrep.) 
Freja Bærnthsen (elevrådsrep.)   
Clara Spohr (elevrådsrep.) 
  

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særlige ansvar-
lige, gæster og er det til orientering (O), drøftelse 
(D) eller beslutning (B) 

Tid 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse af 
evt. ansvarlig og evt. deadline. 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

3 min  

2. Information fra elevråd/for-
mand/medarbejdere 
 
 

10 min De nye elevrepræsentanter fortæller at de lige er kommet i gang 
i elevrådet. De vil fortsat benytte opslagstavlen i Hvid Fløj til for-
slag mm mellem elever. De fortæller at de er i gang med drøf-
telse af ungefest i forbindelse med Byfesten. 

3. Information fra skolele-
der(O) 
 

10 min  
Klimaugen fungerede godt og det var dejligt med den store op-
bakning fra forældre til åbent hus.  
 
Kloakarbejdet i skolegården trækker lidt ud – ca. med 1 uge. 
 
Information om sortering af affald – flere beholdere og opsam-
lingsstationer indenfor. Ny affaldssortering er først gældende fra 
september 2024, men forarbejdet er i gang.  
 
Nyt varslingsanlæg er monteret på skolen, det betyder bla. ny 
ringetone. 
 
Der skal laves den årlige Ungeprofilundersøgelse i udskolingen. 
Det foregår i perioden  fra 1. november - 31.1 - 2024 
 
Haloweenfest for Rød den 1. november– i år er både 5. og 6. fra 
Søvind inviteret.  
28. november har vi rundvisning for forældre fra Søvind med 
elever på 5. og 6. årgang. 
 
Vi kan se at elevernes læsesresultater kræver et større fokus og 
opgaven kan ikke kun løses i skolen. Det er vigtigt, at der læses 
en del, når læsning skal være flydende og automatiseres. Det 
kræver træning og mere end, der kan gøres i skoletiden. Vi ved, 
at der er meget, der skal nås hjemme, men vi opfordrer til, at 
læsning prioriteres, da det er en vigtig disciplin del i alle fag. 10-
20 min hver dag vil være at anbefale. 
 
 
Vi oplever adfærdsudfordringer i udskolingen. Der skal udarbej-
des en plan for, hvordan vi arbejder med trivsel og ligeledes hvil-
ken adfærd, vi ikke ønsker.  
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Pædagogisk personale skal arbejde med dette, den 20. novem-
ber og eleverne har en fordybelsesdag hjemme.  
 
 
 
 
Kommentarer til information fra skoleleder: 
 
Bestyrelsen havde en meget bred og god drøftelse omkring, 
hvad der rører sig i Hvid fløj lige nu. Bestyrelsen stillede mange 
spørgsmål og diskuterede udfordringer og muligheder. 
Bestyrelsen bakker op om det, der er informeret om og tiltaget i 
Hvid Fløj. 
 

4.  
Økonomi (O) 
 
 

 
10 min 

 
Vi følger budgettet.  
Vi er i gang  med at få skiftet gamle fløjdøre samt de elektroni-
ske yderdøre mm.  
 

5. Henvendelser til bestyrel-
sen (D) 
(skal være delt med besty-
relsen forud for mødet) 
 
 

 Ingen henvendelser 

6. Høring af ferieplan for 
2025/26(B)   
bilag medsendt 
 

5 min Ingen indvendinger – AF sender høringssvar  

7.  
Forslag til årshjul for be-
styrelsen v. Katja/Ditte 
Fremsendes forud for mø-
det 
(D) 
 

15 min  
Årshjulet blev gennemgået, diskuteret og tilrettet. Hvert møde 
slutter fremover med et kig frem mod næste møde, hvor besty-
relsen uddyber, hvad der ønskes talt om på næste møde. Ditte 
renskriver og sender til AF. 

8.  
Evaluering SKB’s delta-
gelse i forældremøderne 
(D) 
 

15 min  
Vi har evalueret bestyrelsens deltagelse i skoleårets første for-
ældremøde.  
Opmærksomhed på at i udskolingen er det tre gange på samme 
dag, hvor bestyrelsen skal deltage. 
 

9.  Holddeling og understøt-
telse af elever samt hvor-
dan, der arbejdes ved to 
voksne i klasserummet. 
(O) 
 

30 min AF gjorde rede for hvordan holddeling benyttes i Orange såvel 
som i almen i alle tre afdelinger.  
 
Der blev spurgt til det fremlagte og bestyrelsen bakker op om 
skolens måde at fordele ressourcerne. 

10. Planlægning og ramme-
sætning af møde med for-
ældregruppen Hvid fløj 
 

30 min Lederne deltager fremover i møderne, og vi har drøftet og evalu-
eret formen på møderne. 

11.  
Punkter til næste møde 
 
 

2 min Rundvisning af faglokaler og hvid fløj 
APV 
Vikaraftaler/vikarfolder – information om hvordan vi bruger vika-
rer og i hvilket omfang.  

12.  
Eventuelt (O) 

5 min  
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Referat godkendes løbende på mødet via opsamling efter hvert punkt. 

 

 

 

 
 


